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PROTOKÓŁ  
Z POSIEDZENIA  RADY OSIEDLA 

KRZEKOWO-BEZRZECZE 
dnia 06.05.2013 r. 

 
 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Powitanie i stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
3. Wręczenie upominków dla dziewczynek, które uratowały psiaka. 
4. Uzupełnienie Komisji ds. Sportu. 
5. Wznowienie działań w sprawie rejestracji Stowarzyszenia "Zaścianek". 
6. Sprawozdanie z działań Rady w okresie ostatniego miesiąca:  

- głosowanie nad koncepcją skweru Gen. Sosabowskiego, 
- spotkanie u Komendanta Straży Miejskiej w sprawie dzikich parkingów na ul.    
Szerokiej, 
- Studium Techniczno-Ekonomiczne w sprawie przebudowy ul. Szafera,  
- spotkanie w Komendzie Miejskiej Policji. 

7. Wnioski do Budżetu Miasta na rok 2014. 
8. Wniosek o dzierżawę p. Broda Benedykt. 
9. Uchwała na wydatki: 

- tabliczki "zakaz wyprowadzania psów" w parku osiedlowym, 
- konserwacja placu zabaw, 
- malowanie płotu przy pompie zabytkowej. 

10. Wolne wnioski. 
 
 
Ad. 1. 
 
Przewodniczący powitał obecnych i stwierdził prawomocność posiedzenia. 
Obecnych:  11 członków Rady Osiedla. 
Załącznik: lista obecności. 
 
Ad. 2. 
 
Przewodniczący zaproponował porządek obrad jak wyżej, który został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 3. 
 
P. Przewodniczący zaprosił na posiedzenie dziewczynki, które uratowały psiaka - Maję 
Kasztelan, uczennicę III klasy Gimnazjum nr 10 oraz Igę Kasztelan, uczennicę V klasy 
Szkoły Podstawowej nr 48. P. Przewodniczący w imieniu RO wręczył dziewczynkom 
upominki i podziękował za ich postawę. Ojciec dziewczynek – p. Jarosław Kasztelan został 
uhonorowany książką „Historia Krzekowa i Bezrzecze”. 
 
Ad. 4. 
 
W związku z rezygnacją p. Przypisa z funkcji Przewodniczącego Komisji ds. Sportu, 
członkowie RO zastanowili się nad dalszymi losami Komisji. Postanowiono zlikwidować 
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Komisję ds. Sportu, łącząc ją z Komisją Bezpieczeństwa. Nowo utworzona Komisja będzie 
nosiła nazwę Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych. 
 
Ad. 5. 
 
Na posiedzenie RO przyszedł p. Wojciech Myszak, mieszkaniec osiedla Modra w sprawie 
Stowarzyszenia "Zaścianek". Wraz ze swoim sąsiadem,  rozważają podjęcie pracy społecznej 
w ramach stowarzyszenia. P. Przewodniczący zaproponował, aby p. Myszak zapoznał się  z 
dokumentami stowarzyszenia i ponownie spotkał się w węższym gronie za 2 tygodnie. P. 
Myszak zadeklarował rozmowy z mieszkańcami osiedla sąsiadującego z Centrum Sportu i 
Rekreacji w celu zaangażowania mieszkańców w tworzeniu, a później działalności w 
Stowarzyszeniu. 
 
Ad. 6. 
 
P. Przewodniczący przedstawił sprawozdanie z działalności RO w okresie ostatniego 
miesiąca. P. Przewodniczący poinformował o wynikach głosowania nad wyborem koncepcji 
zagospodarowania skweru wokół obelisku gen. Sosabowskiego. W głosowaniu udział wzięło 
2840 głosów, jest to duży sukces dla RO. Wszystkie uwagi przekazane drogą mailową oraz 
przez członków RO zostały przekazane dr inż. arch. Magdalenie Rzeszotarskiej - Pałce, która 
wraz z grupą studentów dopracowuje wybraną koncepcję.  
P. Przewodniczący przedstawił wnioski ze spotkania u Komendanta Straży Miejskiej w 
sprawie dzikich parkingów na ul. Szerokiej. W spotkaniu uczestniczyli również 
przedstawiciele ZUK-u oraz ZDiTM-u. Zadecydowano, że na tym terenie będzie wykonana 
rekultywacja oraz zostanie posiana trawa. RO przeprowadzić akcję informacyjną odnośnie 
zakazu parkowania na odnowionym terenie. Konserwator zabytków nie wyraża zgody na 
wykonanie parkingów w pasie drogowym ze względu na starodawną zabudowę. Po 
wyczyszczeniu i doprowadzeniu obszaru do porządku, RO spróbuje jeszcze raz zwrócić się z 
prośbą do konserwatorów zabytków o zgodę na zrobienie paru parkingów. 
24 kwietnia odbyło się spotkanie firmy projektowej prezentującej Studium Techniczno-
Ekonomiczne  wraz z uzyskaniem decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na 
realizację przedsięwzięcia przebudowy ul. Szafera (od ul. Wojska Polskiego do ul. 
Sosabowskiego). P. Braciszewski był na spotkaniu. Wraz z grupą projektantów stworzona 
została nowa koncepcja, w której zostanie furtka do zrobienia drogi alternatywnej po 
poligonie, odciążającej ul. Modrą. 
25 kwietnia odbyło się spotkanie z Przewodniczącymi RO w Komendzie Miejskiej Policji. 
Spotkanie miało na celu podsumowanie działań policji w mieście. 
 
Ad. 7. 
 
RO do dnia 1 czerwca ma czas na złożenie wniosków do Budżetu Miasta na rok 2014. W 
wyniku przeprowadzonej dyskusji wysunięto następujące wnioski: 
- budowa ścieżki rowerowej na ul. Szerokiej z parkingami, 
- zabezpieczenie odcinka od sklepu spożywczego do sklepu z drewnem dla pieszych, 
- remont Łącznika - ul. Żołnierska z chodnikami i oświetleniem. 
P. Przewodniczący ustalił ostateczny termin do wysnuwania wniosków do 25 maja. 
 
Ad. 8. 
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Do RO wpłynął wniosek o dzierżawę P. Benedykta Brody. P. Broda chce zagospodarować 
dwa niewielkie prostokąty, na których są zwały ziemi, nieużytki. P. Molenda, 
Przewodniczący Komisji Komunalnej pozytywnie zaopiniował wniosek, z zastrzeżeniem, że 
ma być przeznaczony na tereny zielone. Przeprowadzono głosowanie, 10 osób głosowało 
"za", 1 "przeciw". 
 
Ad. 9. 
 
P. Ogrodnik opiekujący się osiedlowym parkiem prosił p. Przewodniczącego o zakup 
tabliczek "zakaz wyprowadzania  psów" do osiedlowego parku, który jest bardzo 
zanieczyszczony przez zwierzęta, po których nie sprzątają właściciele. P. Zys zaproponował 
postawienie koszów na psie odchody. P. Pieciukiewicz zaproponowała postawienie 
żartobliwej tablicy upominającej. Należałoby przeprowadzić konserwację placu zabaw oraz 
pomalować płot oraz zabytkową pompę. Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 
finansowej, wszyscy głosowali "za", uchwałę na wydatkowanie środków finansowych w 
wysokości 2 000 zł  podjęto jednomyślnie. 
 
Ad. 10. Wolne wnioski - brak. 
  
 
 
 


